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   Foredrag av Mari Giske Stendebakken, vår nye 

byantikvar. 

Tilstede:  18 medlemmer 

Vinner av vinlotteri: Tove 

 

Mari Oline Giske Stendebakken ble tilsatt som byantikvar i Fredrikstad i juni i 

år. Hun hadde fått i oppgave å si noe om «Hvordan ser jeg på utfordringer og 

muligheter i Fredrikstad og spesielt Gamlebyen?», men på grunn av «kort 

fartstid i byen» fikk vi først en presentasjon av hennes faglige bakgrunn og 

utdannelse 

Hun har sin utdannelse fra NTNU hvor hun tok master i arkitektur i 2007 og 

PhD i 2019. 

 

På kommunens hjemmesider ble hun presentert slik 

• Den nye byantikvaren kommer fra stillingen som antikvar hos Byantikvaren i 

Oslo. Hun er arkitekt MNAL og har en doktorgrad i arkitektur på forvaring 

av vernede bygninger. 

• Stendebakken sitter i Norske arkitekters landsforbunds landsstyre og 

underviser i arkitekturvern ved Arkitektur- og designhøgskolen i Oslo. Hun 

har tidligere jobbet som arkitekt i Forsvarsbyggs avdeling for kulturminner 

og hos Rambøll. 

• Byantikvarens prioriterte oppgave den første tiden blir å jobbe fram en 

kulturminneplan for Fredrikstad kommune. Byantikvar er en rådgiverstilling i 

kommunen som skal gi faglig råd og veiledning i saker som omhandler bevaring 

og utvikling av kulturminner og kulturmiljøer. 

Etter en kort presentasjon med bl.a. en oversikt over publikasjoner hun hadde 

forfattet, ble innledningspørsmålet rettet mot oss; «Hvordan ser dere på 

utfordringer og muligheter i Fredrikstad og spesielt Gamlebyen?» 

Dette førte til en dialog med mye engasjement, hvor både nostalgi, politikk og 

fag ble temaer. 

 

Jon Lunde 


